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Fem més fàcils
els moments
més difícils

Socialdemocràcia i Progrés no 
se sent exclosa d’un possible 
pacte entre Liberals d’Andorra 
i Partit Socialdemòcrata per fer 
llistes territorials conjuntes en 
les properes eleccions generals i 
es manté a l’espera que aquestes 
dues formacions responguin la 
carta que se’ls va fer arribar l’oc-
tubre passat en què es planteja-
va explorar aquesta possibilitat.

Així ho va assegurar ahir el 
president d’SDP, Jaume Bar-
tumeu, després que un altre 
rotatiu hagués donat per fet el 
pacte entre Liberals d’Andorra 
i el Partit Socialdemòcrata. En 
aquest sentit, Bartumeu, que va 
recordar que en la seva proposta 
es deixava clar que les candida-
tures territorials “s’haurien de 
configurar a l’entorn d’un pro-
grama comú de redreçament i 
progrés del país”, va insistir que 
no se sentiran exclosos fins que 
se’ls respongui a la proposta 
o fins que es presenti pública-
ment aquest suposat pacte.

Així mateix, Bartumeu va 
voler deixar clar que el planteja-
ment d’SDP “no és per anar en 
contra de ningú”, sinó “a favor 

del país”, amb uns punts con-
sensuats, i que no té res a veure 
amb la gran coalició del 2011. 
En aquest sentit, Bartumeu va 
avançar la negativa de la seva 
formació a formar part d’una 
“candidatura del no”. “Si es vol 
refer l’operació 2011 d’una altra 
manera, no hi serem, no perquè 
no ens hi vulguin o no ens hi 
convidin, sinó perquè juguem 
amb un altre plantejament”, va 
assegurar el president d’SDP.

D’altra banda, el secretari ge-
neral i el secretari de relacions 
internacionals de L’A, Amadeu 
Rossell i Valentí Martí, van as-
segurar que “no hi ha cap pacte 
tancat ni hi ha res” i que, des de 
la formació, “continuem parlant 
amb tothom” perquè les coses 
“s’han de fer bé” i “s’ha de cons-
truir un pacte i aquest ha de ser 
entendible”.

En aquest sentit, Rossell, 
que sí que considera que, en cas 

que s’acabi arribant a qualsevol 
acord s’hauria d’assolir abans de 
l’estiu, va avançar que es plan-
tejarà als diferents comitès par-
roquials la qüestió per conèixer 
“com veuen els possibles pactes 
i amb qui”.

Així, i després d’insistir que 
les converses “són molt inicials”, 
Rossell va remarcar que cal “dei-
xar enrere rancúnies del passat” 
i centrar-se a “construir un mis-
satge i un projecte” i que més 
endavant ja es veurà fins  on pot 
arribar.

En aquesta línia, el dirigent 
liberal, que va assegurar que “no 
és moment de vetos”, va incidir 
en la necessitat de fixar-se més 
“en el que ens uneix” que no pas 
en el que “ens distancia”, i va 
deixar clar que qualsevol pacte 
per a la confecció de candidatu-
res territorials conjuntes s’ha de 
centrar en qüestions concretes. 
I, en aquest sentit, va assegurar 
que “tots els que fem política 
hem de mirar pel país perquè la 
situació que ve serà molt dura”, 
i va incidir en la necessitat de 
“reinventar i recuperar” el sec-
tor del comerç i el bancari, defi-
nir l’acostament a Europa i “po-
sar ordre a la sanitat”.

SDP no es veu fora d’un acord entre 
Liberals i PS i espera una resposta
Liberals d’Andorra manté que no hi ha cap acord tancat amb el PS i que es parla amb tothom

Partits

Víctor Naudi i Jaume Bartumeu en una compareixença anterior.
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Preocupació 
per la situació 

del sector 
financer

El president d’ D  aume 
artumeu  i el conseller ge-

neral de la formaci  V ctor 
audi  van tornar a posar 

de manifest ahir la seva 
preocupació per la situació 
del sector financer i per les 
accions ue porta a terme 
l’e ecutiu ue  al seu enten-
dre  no a uden a reforçar-lo. 
En a uest sentit  artumeu 
va carregar contra la pro-
posta de l’e ecutiu de re-
ai ar el r gim de co ertura 

de dip sits ancaris dels 
00.000 euros actuals a 
0.000 euros.

D’altra anda  artumeu 
i audi van reiterar 
tam  la preocupaci  per 
l’acceleraci  del proc s 
per entrar al ons onetari 
Internacional i els seus 
motius. En a uest sentit  el 
dirigent d’ D  va recordar 
un de at al arlament de 

an arino de la setmana 
passada en u  s’a ordava 
la possi ilitat de demanar 
a uda a l’ I davant la 
situaci  complicada per 
la ual passa una entitat 
ancària. 

Liberals d’Andorra fa un pas 
més en l’aposta per la trans-
parència i fa públics els seus 
comptes al web del partit. Així 
ho va explicar ahir el tresorer de 
la formació, Maanan Aouraghe, 
després que l’executiva hagués 
adoptat aquesta decisió. 

Aouraghe, que va destacar 
que la formació “no té res a 
amagar” i que des que ell n’és 
tresorer el partit “només ha 

funcionat amb recursos propis 
dels afiliats i electes i mai amb 
recursos aliens”, va reiterar que 
“no tenim excuses” per haver 
presentat els comptes dels exer-
cicis 2015 i 2016 al Tribunal de 
Comptes fora del termini esta-
blert per la llei, si bé va voler 
treure ferro a la qüestió, ja que 
eren els primers comptes que 
es presentaven d’acord amb la 
nova Llei de partits i “no hi ha-
via precedent”. Així mateix, el 
tresorer de L’A va avançar que 

els comptes del 2017 ja s’han 
lliurat malgrat que es volia es-
perar a les recomanacions per 
tal d’incloure-les.

D’altra banda, i recollint el 
desafiament llançat pel cap de 
Govern a l’oposició en el sentit 
que es “mullés” i digués ubica-
cions alternatives a les Tresoles 
per a l’heliport, Rossell, que va 
lamentar la “improvisació” de 
l’executiu en tot aquest afer, 
va recordar anteriors projectes 
que comptaven amb l’aval dels 

informes pertinents i que, fi-
nalment, per un o altre motiu 
es van acabar descartant.

En aquesta línia, el secretari 

general de Liberals d’Andorra va 
recordar el projecte de la Borda 
Vidal, del qual “se’n va arri-
bar a licitar una primera fase 
el 2008” i ja “no se’n ha sabut 
res més”. Així mateix, Rossell 
va incidir també en el concurs 
públic que es va licitar durant 
la primera legislatura de DA i va 
apuntar que, al marge del pro-
jecte guanyador al Patapou, hi 
havia també una proposta per 
ubicar l’heliport al costat de Ra-
dio Andorra. En aquest sentit, 
el dirigent liberal es va mostrar 
convençut que, en tractar-se 
d’una iniciativa privada, els 
seus promotors “segur que ho 
havien estudiat bé i era viable”, 
i va instar el Govern a recuperar 
aquests informes ja fets.

L’A aposta per la transparència 
i fa públics els comptes al web

Amadeu Rossell.
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